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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért kerül a háttérbe a közúthálózat fejlesztése?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján

kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a

választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az autópálya építésekre fordított óriási összegek mellett a magyar vidék közútjai romló

állapotúak.

Tisztelt Miniszter úr!

1 . A Gyorsforgalmi úthálózatra 2007-ben fordítandó 210,0 Mrd Ft-ból hány kilométer
közútat tudnának felépíteni?

2. A Gyorsforgalmi úthálózatra 2007-ben fordítandó 210,0 Mrd Ft-ból hány kilométer
közútat tudnának felújítani?

Várom válaszát köszönettel!
Budapest, 2006 . december 21 .

Tisztelettel :

Domokos Lászlo
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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